
ГОСТ  13340.1-77, Овощи сушеные. Методы определения массы нетто, формы и размера частиц, крупности помола, дефектов по внешнему виду, соот ...
Dried vegetables. Methods of determining net weight, shape and size of particles, degree of grinding, apparent defects, component ratio, organoleptic characteristics and cooking capacity

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77


ГОСТ  13340.1-77, Овощи сушеные. Методы определения массы нетто, формы и размера частиц, крупности помола, дефектов по внешнему виду, соот ...
Dried vegetables. Methods of determining net weight, shape and size of particles, degree of grinding, apparent defects, component ratio, organoleptic characteristics and cooking capacity

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77


ГОСТ  13340.1-77, Овощи сушеные. Методы определения массы нетто, формы и размера частиц, крупности помола, дефектов по внешнему виду, соот ...
Dried vegetables. Methods of determining net weight, shape and size of particles, degree of grinding, apparent defects, component ratio, organoleptic characteristics and cooking capacity

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77


ГОСТ  13340.1-77, Овощи сушеные. Методы определения массы нетто, формы и размера частиц, крупности помола, дефектов по внешнему виду, соот ...
Dried vegetables. Methods of determining net weight, shape and size of particles, degree of grinding, apparent defects, component ratio, organoleptic characteristics and cooking capacity

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77


ГОСТ  13340.1-77, Овощи сушеные. Методы определения массы нетто, формы и размера частиц, крупности помола, дефектов по внешнему виду, соот ...
Dried vegetables. Methods of determining net weight, shape and size of particles, degree of grinding, apparent defects, component ratio, organoleptic characteristics and cooking capacity

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77


ГОСТ  13340.1-77, Овощи сушеные. Методы определения массы нетто, формы и размера частиц, крупности помола, дефектов по внешнему виду, соот ...
Dried vegetables. Methods of determining net weight, shape and size of particles, degree of grinding, apparent defects, component ratio, organoleptic characteristics and cooking capacity

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77


ГОСТ  13340.1-77, Овощи сушеные. Методы определения массы нетто, формы и размера частиц, крупности помола, дефектов по внешнему виду, соот ...
Dried vegetables. Methods of determining net weight, shape and size of particles, degree of grinding, apparent defects, component ratio, organoleptic characteristics and cooking capacity

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77
http://gostexpert.ru/gost/gost-13340.1-77

